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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена исследованию зависимости напряжений, возникающих в кости при установке в нее 8-образных пластин и винтов с изменением постановки винтов в пластине и пластин на кости с различными длинами винтов. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Расчет вторичных деформаций и напряжений, возникающих при росте, в зависимости от взаимного расположения и длины винтов; 2. Расчет вторичных деформаций и напряжений, возникающих при росте, в зависимости от взаимного расположения пластин относительно друг друга. Работа проведена на базе НМИЦ ДТО имени Г. И. Турнера и ФГАОУ ВО СПбПУ Петра Великого, где собирались необходимые данные и проводились расчеты. Модель кости построена в САПР SolidWorks. Расчеты проводились методом конечно-элементного анализа в программе ANSYS Mechanical. По результатам задач спрогнозирован дальнейший итог оперативного вмешательства. Проведенный анализ позволит внести положительные изменения в процедуру временного эпифизеодеза.
        

        
          This work is devoted to the research of the dependence of the stresses arising in the bone when installing in it 8-shaped plates and screws with a change in the placement of screws in the plate and plates on the bone with different lengths of screws. Tasks that were solved during the study: 1. Calculation of secondary deformations and stresses arising during growth, depending from mutual arrangement and length of the screws; 2. Calculation of secondary deformations and stresses arising during growth, depending from mutual arrangement of the plates relative to each other. The work was carried out at the Turner Scientific and Research Institute of Traumatology and Orthopedics and Peter the Great Federal State Educational Institution of Higher Professional Education, where the necessary data were collected and the calculations were performed. The bone model was built in SolidWorks CAD. Calculations were performed by the finite-element analysis method in the ANSYS Mechanical program.  The results of the tasks predicted the further outcome of prompt intervention. The analysis performed will allow making positive changes in the procedure of temporary epiphysiodesis.
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